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Mht. HD status for A og B kunne man måske overveje om benævnelsen som HD fri ikke er nok.

Carsten orienterer om at bestyrelsen i 2025 vil mødes og drøfte hvordan LHK kan gøres mere
attraktiv og hvordan racen kan fremhæves. Forslag og ideer modtages gerne.

Der efterspørges forslag til at tiltrække flere unge medlemmer
Carsten Der spiller antallet af hvalpe også ind.
Tommy opfordrer til at præsentere racen påjagtmcsser
John foreslår at invitere jagttegns aspiranter og vise hvad racen kan.
Leif foreslår atjagttegn aspiranter inviteres med på jagt.
HP ungdornsrnedlemrner i jagtforening kan få plads på jagt i konsortiet hvor der er langhår.
Marie Louise opfordrer til brug af soc. Medier som de unge hovedsagelig benytter
Carsten fremhæver en informationsfilm om racen men vil koste. Den kan lægges ud på sociale
medier.
Charlotte bakker op om en film som ud over sociale medier kan tages med på messe.
Ulrik er bekendt med en youtuber som har langhår og som har mange følgcre. Kunne evt t ham til
at lægge en evt, film op.
Carsten viser et kort klip fra en film fra Deutsch Langhaar om racen.

General forsamlingen er slut og Brian Visby takker tbr god ro og orden.
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